
PREGUNTES ORALS FORMULADES PEL GRUP POLÍTIC MUNICIPAL 

COMPROMÍS PER NOVELDA AL PLENARI ORDINARI DE L’1 DE 

DESEMBRE DE 2015 

1.- Era coneixedor el Sr. Armando Esteve el passat dia 14 d’octubre de la Llei 

4/2015 de la Presidència de la Generalitat Valenciana publicada al DOCV el dia 

8 de setembre? 

2.- Sr. Alcalde, si no ho qualifica vosté com a descoordinació, com qualifica que 

la Regidoria de Serveis Socials fóra coneixedora de la Llei 4/2015 de la 

Presidència de la Generalitat Valenciana i que no ho tinguera en compte el 

Departament Econòmic? 

3.- En un passat Plenari des de l’equip econòmic s’afirmava que els efectes del 

control de les hores extraordinàries començaria a notar-se allà per novembre. 

Podria l’equip econòmic facilitar-nos els totals de les hores extraordinàries des 

de setembre a novembre? 

4.- En el moment en què el Grup Socialista va ser coneixedor de la Memòria 

General sobre la modificació de les ordenances fiscals per a 2016 signada el 

passat 15 d’octubre pel Sr. Armando Esteve, era ja dit Grup coneixedor de 

l’augment que experimentarien els rebuts de l’IBI? 

5.- Durant el passat Plenari Ordinari el Sr. Armando Esteve va reconèixer amb 

un lacònic SÍ que era coneixedor que els rebuts de l’IBI que paguen els 

novelders i novelderes pujarien al voltant de l’1% en 2016. Era igualment 

conscient i coneixedor d’aquesta circumstància el passat 15 d’octubre quan 

signa la Memòria General sobre la modificació de les ordenances fiscals per a 

2016? 

6.- Amb quins Ajuntaments concrets han negociat, amb quins representants en 

concret i amb quina data per tractar el tema del servei mancomunat del 

transport urbà col·lectiu de Novelda? 
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